
Outrup den 3. marts 2014

Til Varde Kommune

Høringssvar fra Outrup Skole vedr. ressourcetildelingsmodeller

Vi vil gerne pege på ressourcetildelingsmodel A. 

Begrundelsen for dette valg er, at denne model giver Outrup Skole mulighed for fortsat 
at kunne tilbyde eleverne undervisning på hold. Vi har høje klassekvotienter og ønsker 
af hensyn til elevernes læring, at gøre brug af dette i størst mulig omfang.

Vi har en bekymring i forhold til det administrative arbejde. Vi ser store udfordringer i 
ledelsesopgave med skolereformen – og kan have bekymring i forhold til den tildelte 
ledelsestid. Dette kunne mindskes ved en bedre tildeling af sekretærtid til især de 
mindre skoler, der i forvejen har en meget lav sekretærtid.

Vi har ligeledes en bekymring mht. til vikarressourcer i forhold til den fremtidige 
kompetenceudvikling. Vi kunne ønske en central pulje til dækning af dette behov.

Med venlig hilsen og på vegne af 

Outrup Skoles Skolebestyrelse og MED-udvalg

Lone Vendelbo

Skoleleder


